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To: 5.1.2e [ERE @ minvws nl]; @minvws.nl]
Ce: 5120 51.2e @minvws.nl]; @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Thur 2/4/2021 11:31:17 AM

Subject: RE: bp bij kleinschalige woonvormen

Received: Thur 2/4/2021 11:31:17 AM

image001.ipg

Ik denk voor de Kamer wel goed om te benoemen maar voor het algemeen publiek hoeft het niet!

van:EXEC) EEE @minvws n>Verzonden: donderdag 4 februari 2021 11:37

, <BR @ minvws.nl>; ) @ minvws.nl>

512 51.2e @minvws.nl>; ) JEEH @minvws.nl>
Onderwerp: RE: bp hij kleinschalige woonvormen

Lijkt me prima. 1 Vraag, gaan we de vaccins bij naam noemen of gaan we de medische verantwoordelijkheid noemen? Ik meen

me uit een overleg te herinneren dat we niet meer over de naam vaccin moeten hebben namelijk.

Van:BE3 BEd @minvws.ni>
Verzonden: donderdag 4 februari 2021 11:34

Aan: 5.1.2e

cc 5.1.2 @minvws.n>; [INGENJSENec minvws.»-;IEE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: bp bij kleinschalige woonvormen

Hierbij een voorstel. Lezen jullie snel mee?

5.1.2i Concept

Verzonden: donderdag 4 februari 2021 08:31

Onderwerp: FW: bp bij kleinschalige woonvormen

Hoi [EEE en anderen,

Hieronder een voorgestelde Q&A voor het debat over de versnelling van kleinschalige woonvormen. Fine te tunen na het overleg
van 10 uur.

Groet

van:IEEESED© invws i>
Verzonden: woensdag 3 februari 2021 21:56

aan:IGENBEEEDM0 min vws.ni>
Onderwerp: FW: bp bij kleinschalige woonvormen
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Zie hieronder. Ons verslagje is verdergegaan vanavond. Zie hieronder....

Verzoek is dat we even een QA voorbereiden voor evt het debat morgen. Ik weet even niet hoeBEY verder heet...zij maakt

toch een communicatielijntje?

Voorzetje voor QA:

5.1.2i Concept

Ik hoor van je.

Verzonden: woensdag 3 februari 2021 19:40

@Dminvws.nl>; EAE

aminvws.nl>;[IEEESEEMo minvws n>
Onderwerp: bp bij kleinschalige woonvormen

Zie hier verslag van overleg LZ met RIVM over eerder afronden kleinschalige woonvormen met BioNTech/Pfizer omdat Moderna

te lang op zich laat wachten.

heeft dit eerder in de week in overleg met Hugo zoals we dr straks bespraken al even aan de orde gehad. Het is een

positieve ontwikkeling na de onrust van vorige week, omdat sneller de kleinschalige woonvarmen geprikt zijn. En gaat niet ten

koste van andere trajecten. Dat komt omdat met name voor de verpleeghuizen ruim gerekend was. De GGD heeft er ook geen

last van, want de slots zijn nog niet vol.

Afgestemd met GGD en is akkoord.

Morgen is overleg met instellingen om 10 uur, dus vandaar graag akkoord hedenavond.

Zou dan eventueel in debat nog genoemd kunnen worden

FE morgenochtend nog aanERERY vragen om gena.

TE

5.1.2e |
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |
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@ osINI
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Verzonden: woensdag 3 februari 2021 12:35

Aan:

Onderwerp: RE: overleg van daarnet

Duidelijk! Zie hier enige aanvullingen.

Klopt

In het overleg met RIVM (IEEE en LZ is vanochtend besproken dat het traject kleinschalige
woonvormen versneld kan worden als naast het leveren van Moderna vaccin, binnenkort ook BioNTech/Pfizer vaccin via

deze route wordt verstrekt. Vanaf volgende week worden in totaal 35.000 B/P vaccinaties beschikbaar gesteld voor

cliénten in kleinschalige woonvormen.

Deze versnelling is nu verstandig omdat er onrust ontstaat over het tempo waarin dit traject verloopt. Door nu ook BP te

leveren, kan het traject met zo’'n 3 weken versneld worden en is het beeld dat eind februari alle cliénten een eerste prik
kunnen hebben gekregen.
Praktische oplossingen die worden onderzocht door het RIVM:

o Verstrekking van BP via ziekenhuisapotheken naar de HAPs (HAPs halen op of men belevert HAPs).

Ziekenhuisapotheken krijgen het vaccin gevroren aangeleverd en pakken deze om. Hiermee is er meer tijd om
BP te leveren aan instellingen en te vaccineren.

o Interval tussen 1° en 2° prikken, er zijn nu drie mogelijkheden: na 3 weken (voor de eerste twaalf instellingen), na

4 weken (de grote groep) en nu met BP komt er na 5 weken bij (die via de HAP gaan). Dit laatste zal met

koepels besproken worden, zodat zij instellingen hierop kunnen voorbereiden.

HAPs krijgen de regie, instellingen niet. Het is heel belangrijk dat alles strak volgens plan verloopt. Als het niet lukt zo of

als er veel bezwaren komen, gaan we terug naar de langzame variant met alleen Moderna.

Communicatielijn wordt alvast voorbereid door Communicate RIVM en [EZvan LZ.

[EEE hoopt vandaag een definitieve ‘go’ te krijgen. 1k begrijp dat deze inzet maandag al wel met de minister is

besproken, is ook vooral een positieve versnelling. Gaat niet ten koste van andere groepen (misschien ietsje minder bij
80+, maar ook strakker in voorraadbeheer).
Inzet van[IEEE(RIVM, LZ) om deze lijn morgen met de koepels te bespreken. Om 10.00 uur is daarvoor

een halfuur gepland met de LZ-koepels, LHV, Ineen, RIVM, LZ en PDC.

het?
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